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From the A6, get on the A73 at Kreuz Nürnberg-Süd. Take the “Nürnberg-Zollhaus” 

exit and continue on Münchener Straße, headed for the city centre. Keep going on 

what will become Regensburger Straße, Marienstraße and then Lorenzer Straße, until 

you reach the roundabout. Take the first right onto Peter-Vischer-Straße. Make another 

right after about 50 metres onto Kürschnershof Straße. The Katharinenparkhaus will 

be up ahead. Our premises are located in front of the Lorenzkirche church, which 

borders the pedestrian zone.

From the A9, get off at the “Nürnberg-Fischbach” exit and onto Regensburger Straße, 

headed for the city centre. Continue as described above.

From the A3, take the “Nürnberg Nord” exit and get onto Äußere Bayreuther Straße 

headed for the city centre. Turn right onto Lorenzer Straße. Continue as described 

above.

From the airport, take the U2 underground train to the Hauptbahnhof central station. 

Travel time: approx. 13 minutes. We are about 7 minutes by foot from the central station. 

Alternatively, you can take the U1 underground train to “Lorenzkirche”. Travel time: 

approx. 2 minutes. The BayernLB premises are located behind the Lorenzkirche church.

At the main entrance, Lorenzer Platz 27, ask for “Trade Finance” or “Firmenkunden 

Nordbayern”. Someone will come for you at the reception.
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Anfahrtsskizze BayernLB
Standort Nürnberg

Von der A6 kommend fahren Sie am Kreuz Nürnberg-Süd auf die A73 bis Ausfahrt 

 Nürnberg-Zollhaus und von hier aus über die Münchener Straße in Richtung Zentrum/

Innenstadt. Folgen Sie der Straße (im Verlauf Regensburger Straße, Marienstraße, Lorenzer 

Straße) bis zum Kreisverkehr. Hier biegen Sie gleich rechts in die Peter-Vischer-Straße ab. 

Nach 50 Metern finden Sie auf der rechten Seite das Katharinenparkhaus. Das Gebäude 

der BayernLB befindet sich vor der Lorenzkirche am Beginn der Fußgängerzone.

Von der A9 kommend nehmen Sie die Ausfahrt Nürnberg-Fischbach und fahren dann 

auf der Regensburger Straße Richtung Innenstadt. Von dort geht es weiter wie oben 

beschrieben.

Von der A3 kommend nehmen Sie die Ausfahrt Nürnberg Nord und folgen der Äußeren 

Bayreuther Straße Richtung Innenstadt bis zur Lorenzer Straße. Von dort geht es weiter 

wie oben beschrieben.

Vom Flughafen fahren Sie mit der U2 zum Hauptbahnhof. Fahrdauer ca. 13 Minuten.

Vom Bahnhof erreichen Sie uns in ca. 7 Gehminuten oder Sie fahren mit der U1 bis Halte-

stelle Lorenzkirche. Fahrtdauer ca. 2 Minuten. Das Gebäude der BayernLB befindet sich 

hinter der Lorenzkirche.

Am Haupteingang Lorenzer Platz 27 melden Sie sich bitte beim „Internationalen 

 Geschäft“. Sie werden dann am Eingang abgeholt.
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Directions to BayernLB Nuremberg
How to get to us
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